
 
 
Elevrådsprotokoll 231013, Mullhyttans skola   
 
  
Närvarande: Filippa, Kayla (åk 6), Kasper, Kevin M (åk 5), Thea, Vera (åk 4), Maja, Edvin (Åk 3), (åk 2) 
Joakim, Lilly (åk 1) Signe, Lina, Joel och Caroline (kommunpolitiker) och Sofie. 
 
 
Mötet öppnas  
 
Sofie berättar att vi idag har besök på elevrådet. Caroline och Joel presenterar sig och berättar vad de 
jobbar med och varför de är här. De är kommunpolitiker i Barn- och utbildningsnämnden i Lekeberg 
kommun och de ska hälsa på alla elevråd på Lekebergs skolor för att ha ett närmre samarbete med 
skolor och elever. Idag fick vi även låna deras ”ordförande klubba”, som de brukar använda på deras 
möten, för att testa på att öppna och avsluta mötet.  
 
1.Lärmiljö/arbetsmiljö?   
 
Efter att alla klasser fått dela med sig av sina upplevelser av lärmiljön/arbetsmiljön just nu så kan vi 
sammanfatta det med att klasserna tycker att vi har en ganska bra arbetsmiljö och arbetsro i våra 
klasser. Eleverna hjälper varandra och hinner med det de ska på sina lektioner. Alla klasser har en 
strategi för vad man gör om man inte hinner klart med skolarbete. Antingen tar man hem och jobbar 
klart, jobbar på ”göra klart” -tid eller går på extra studietiden. Ibland fortsätter man med skolarbetet 
på nästa lektion. 
 
Det kom också fram att det i de flesta klasser upplevs som lite pratigt under vissa lektioner speciellt 
när de ska arbeta självständigt. Under genomgångar upplevde klasserna att det var arbetsro. Det 
kom även fram att klasser som har eller har haft vikarier upplevde att arbetsron blev sämre.  
 
2. Trygghet/trivsel?  
De flesta elever på Mullhyttans skola känner att de trivs och är trygga just nu.  
 
Några saker som de känner sig mindre trygga med för tillfället är: 

• I korridorerna.  
Åk 3och 4 behöver påminnas om hur vi ska ha det i vår korridor och gå igenom våra 
gemensamma korridorsregler igen. Både åk 3 och 4 upplever att de inte håller sig till 
reglerna. Blir spring, högljutt och knuffar. 

• I åk 4 är det just nu mycket tjafs mellan elever och det går ut över skolarbetet på lektionerna. 
Här har vi påbörjat ett arbete tillsammans med Sofie, Zandra och kurator Lina. 

• Åk 5 och 6 tycker att det känns otryggt i deras korridor. Både vad gäller spring, skrik och 
jagalekar (som inte är tillåtet i korridoren), men också med att man går och rör varandras 
saker. De känner att det är otryggt med skåpen eftersom de inte kan låsa dem. Det är 
jättemånga som blivit av med saker i sina skåp och väskor eller att någon tar deras saker från 
skåpet och gömmer i ett annat skåp. Samma sak kan hända med skor, att man gömmer dem 
och måste leta efter skorna. Detta tycker eleverna skapar en otrygghet som många tar med 
sig in på lektionerna. Att man sitter och tänker på att ”är mina saker på rätt plats efter 
lektionen”, vilket gör det svårt att fokusera på skolarbetet.  

• Omklädningsrummen nere vid idrotten togs också upp som ett ställe där det är otryggt. 
Elever knackar på varandras dörrar, oro för att man ska titta in, kläder och handdukar göms, 
kiss i duschen osv. 

• Toaletterna i källaren känns också lite otrygga, då många elever kan stå i en klump därnere 
och då vågar inte andra elever gå på toa. Ibland kan toaletterna vara låsta fast ingen är 



 
 

därinne också, att någon har ”lekt” med låsen. Ibland har man lekt med handfaten och stängt 
av vattnet på låset under handfaten också. 

 
 
3. Önskemål till Bubblan 
Hem och skola har bett våra elever att komma med förslag på vad för leksaker som ska köpas in till 
Bubblan. Det här är elevernas förslag: 
 
Skateboard 
Sparkcyklar och vanliga cyklar 
Bollar: basketbollar, fotbollar 
Spel utomhus – brädspel som Fia, yatzy, plockepinn 
Käpphästar, träns, hinder 
Hoppstyltor 
Rockringar 
Sandleksaker,  
Fotbollshandskar 
Frisbees och frisbeekorg 
Bollpump 
Innebandyklubbor och bandybollar 
Gagabollar 
Hopprep i tyg och i plast 
Brännbollsset 
Asfaltskritor 
Pulkor och hjälmar 
 
 
 
4. Övriga frågor och önskemål:   

• Eleverna önskar en ”meny” för vad som finns att låna i Bubblan. 
• Eleverna önskar att det finns en lapp med regler i Bubblan, där det står vad som gäller för de 

som lånar saker och de som jobbar i Bubblan. 
• Eleverna önskar ett nytt lånesystem i Bubblan. De tycker att systemet med klädnypor var 

bättre än lånekort. 
• Önskemål om nätkedjor till basketkorgarna på skolgården. 
• Eleverna vill att fotbollskommittén kommer igång igen och vill använda fottbollssystemet 

med domare och regler. Eleverna önskar något liknande system även för basket.  
• De yngre eleverna önskar en gungbräda och en rutschkana till skolgården då inte 

förskoleklassen får gå till lilla lekparken och använda det där. 
• Spontanidrottsplatsen: Eleverna skulle vilja ha nya nät till fotbollsmålen på 

spontanidrottsplatsen och att lamporna fixas där. Just nu fungerar inte dem. De vill även att 
man fixar grinden in dit. För den går inte att stänga eller låsa utan åker upp hela tiden. 

 
 
 
Nästa matråd: 27/10 
Nästa elevråd: 24/11 
 
Mötet avslutas  
  
Vid datorn: Sofie 


